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Z á p i s 

.  
z řádného jednání sněmu svazku obcí Dolní Povltaví konaného dne 12. 12. 2024 

v Postřižíně od 9.00 hodin 
 

Přítomní delegáti: Obec Veliká Ves  -  Kovářík Petr    
Obec Vodochody             -  Veselý Josef   
Obec Máslovice  -  Sýkorová Vladimíra  
Obec Větrušice                -  Růžičková Jana  
Obec Panenské Břežany -  Végh Mikuláš 
Město Odolena Voda -  Prášil Ondřej 

   Obec Postřižín                 -  Fojtů Radim 
                                     

Omluveni:   Obec Kozomín                  -  Koukolíček Petr   
Město Klecany  -  Kurhajec Ivo    
Obec Klíčany                    -  Prášková Jana 
  

   
 
Předsednictvo svazku: pí. Sýkorová Vladimíra, p. Kurhajec Ivo (oml.), p. Prášil Ondřej  
    
Program: 
1. Zahájení 
2. Volba orgánů sněmu 
3. Partnerství Dolního Povltaví s MAS Nad Prahou o.p.s. 
4. Schválení návrhu Střednědobého výhledu rozpočtu na 2025 – 2027 
5. Schválení návrhu Rozpočtu na rok 2025 
6. Schválení podání žádosti o grant Nadace ČEZ na značení cyklotras 
7. Informace o dotačních projektech 
8. Mimořádné příspěvky na předfinancování dotačních projektů 
9. Schválení zdroje informací o počtu obyvatel a podkladů pro konsolidaci 
10. Různé 
11. Závěr 

Kontrola přítomnosti delegátů svazku Dolní Povltaví, dnešní jednání je usnášeníschopné, každá obec 
má jeden hlas, celkem 7 hlasů.  
 
1. Zahájení 
Paní Vladimíra Sýkorová přivítala hosty a delegáty sněmu a seznámila zástupce obcí s programem 
jednání. Iva Cucová navrhla vypustit body 8 a 9, protože již byly projednány sněmem Svazku 3. 10. 
2024 v rámci principů stanovených pro přípravu návrhu rozpočtu. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví schvaluje upravený program jednání.  
1. Zahájení 
2. Volba orgánů sněmu 
3. Partnerství Dolního Povltaví s MAS Nad Prahou o.p.s. 
4. Schválení návrhu Střednědobého výhledu rozpočtu na 2025 – 2027 
5. Schválení návrhu Rozpočtu na rok 2025 
6. Schválení podání žádosti o grant Nadace ČEZ na značení cyklotras 
7. Informace o dotačních projektech 
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8. Různé 
9. Závěr 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 1/06/2024 bylo schváleno. 
 
2. Volba orgánů sněmu (předsedajícího, zapisovatele, ověřovatelů) 
Na základě návrhu předsednictva svazku je za předsedající sněmu navrhována paní Vladimíra 
Sýkorová (dále jen předsedající), za ověřovatele pan Ondřej Prášil a Josef Veselý a zapisovatelkou paní 
Iva Cucová.  
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví volí předsedající sněmu paní Vladimíru Sýkorovou, ověřovateli pana 
Ondřeje Prášila a Josefa Veselého a zapisovatelkou paní Ivu Cucovou. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 2/06/2024 bylo schváleno. 
 
3. Partnerství Dolního Povltaví s MAS Nad Prahou o.p.s. 
Paní Jana Hoňková v průběhu roku 2024 nabídla zástupcům svazku partnerství s MAS. To bylo 
projednáváno na sněmu dne 3. 10. 2024, ovšem z důvodu chybějících informací bylo přesunuto na 
další jednání svazku s žádostí, aby se jednání jako host zúčastnila paní ředitelka MAS Nad Prahou.  
Předsedající přivítala paní ing. Janu Hoňkovou, ředitelku MAS Nad Prahou o.p.s. a předala jí slovo. 
Paní Jana Hoňková seznámila přítomné s aktualitami z MAS, které se stala součástí destinační 
agentury Turistická oblast Mělnicko Kokořínsko a zahájila spolupráci s Turistickým informačním 
centrem Neratovice. Zároveň informovala přítomné o výsledku hodnocení 1. Výzvy SZP, ve které 
měla většina obcí své záměry. Všechny záměry byly navrženy Programovému výboru MAS k podpoře. 
Paní ředitelka požádala přítomné s uzavření Rámcové partnerské smlouvy s MAS Nad Prahou. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví schvaluje uzavření Rámcové partnerské smlouvy s MAS Nad Prahou 
o.p.s., Mělnická 275, 250 65 Líbeznice, IČ 013 98 717, zastoupené Ing. Janou Hoňkovou, ředitelkou a 
úhradu ročního členského příspěvku pro rok 2025 ve výši 6 000 Kč. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 3/06/2024 bylo schváleno. 

 
4. Schválení návrhu Střednědobého výhledu rozpočtu na 2025 – 2027 
Předsedající konstatovala, že všechny obce měly řádně zveřejněný návrh Střednědobého výhledu 
rozpočtu na roky 2025 – 2027 na svých úředních deskách. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025 až 2027. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 4/06/2024 bylo schváleno. 

 
5. Schválení návrhu Rozpočtu na rok 2025 
Předsedající konstatovala, že všechny obce měly řádně zveřejněný návrh Rozpočtu na rok 2025 na 
svých úředních deskách. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví schvaluje Rozpočet na rok 2025 jako vyrovnaný s rozpočtovými příjmy 
a výdaji ve výši 501 000 Kč. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 5/06/2024 bylo schváleno. 

 
6. Schválení podání žádosti o grant Nadace ČEZ na značení cyklotras 
Iva Cucová informovala přítomné o možnosti podat žádost o grant ve výši 500 tis. Kč z Nadace ČEZ na 
značení cyklotras, které je v současné době součástí Opatření na podporu cestovního ruchu Dolního 
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Povltaví. Pokud by žádost byla úspěšná, bylo by možné tuto část projektu v IROP nerealizovat a ve 
stejné výši nezpůsobilé výdaje (uznatelné, ovšem nezpůsobilé vzhledem k alokaci výzvy MAS Nad 
Prahou) převést do způsobilých formou žádosti o změnu.  
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví schvaluje podání žádosti o grant z Nadace ČEZ na značení cyklotras.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 6/06/2024 bylo schváleno. 

 
7. Informace o dotačních projektech 
Iva Cucová informovala přítomné, že vzhledem k odstoupení většiny obcí od projektu Vratné kelímky 
(z důvodu časové prodlevy si většina obcí pořídila za vlastní prostředky) nebyla podána žádost o 
dotaci do 68. výzva OPŽP na opatření 1.5.4 Podpora prevence vzniku odpadů z jednorázového nádobí 
nebo jednorázových obalů. 
Iva Cucová informovala přítomné, že v pátek 20. 12. 2024 bude podaná žádost o dotaci na Opatření 
na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví do nadřazené 86. výzvy k předkládání žádostí o 
podporu z Integrovaného regionálního operačního programu 2021-2027  
CESTOVNÍ RUCH - SC 5.1 (CLLD). VZMR bude vyhlášena začátkem roku 2025. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví bere na vědomí informaci o projektech Vratné kelímky pro Dolní 
Povltaví a Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví. 
 
8. Různé 
Na základě dotazu pana M. Végha ke způsobu výpočtu ročního příspěvku vycházejícího z počtu 
obyvatel v evidenci obcí bylo upřesněno, že příspěvek bude vypočítán bez cizinců žijících v obcích. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví schvaluje pro stanovení výše ročního příspěvku dle počet obyvatel 
v evidenci obyvatel vedené obcemi bez cizinců žijících na území obce. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 7/06/2024 bylo schváleno. 
 
 
9. Závěr 
 
 
Další jednání Svazku se uskuteční dne 6. 2. 2025 od 9:00 ve Vodochodech. 

 
V Klecanech 12. 12. 2024 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 20. 12. 2024  
 
Zapisovatel:  Iva Cucová   
  
 
Ověřovatelé:  Ondřej Prášil  
    

 
Josef Veselý 

     
 
Předseda:   Vladimíra Sýkorová  
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